

## American Express x Leading Nation Dining Offer Terms and Conditions

- 1. The "American Express x Leading Nation Dining Offer" is only applicable for Basic and Supplementary Cardmembers of Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Platinum Credit Card or American Express Explorer® Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers").
- 2. Promotion Period is from March 1, 2025, to December 31, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
- 3. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers who settle the full payment with an Eligible Card ("Eligible Transaction") can enjoy the offers below ("Offer") at Cardinal Point, Elephant Grounds, Mashi no Mashi, Morty's Delicatessen, The Hawk & Aster, Alfred's Online Shop ("Participating Merchants") under Leading Nation:
  - a. Offer 1: Priority reservation and a complimentary bar snack for table of four or more at Cardinal Point;
  - b. Offer 2: Complimentary upgrade to a large size with any coffee order at Elephant Grounds;
  - c. Offer 3: A complimentary glass of Highball or Draft Beer with order of signature ramens and/or donburis per guest at Mashi no Mashi, Hong Kong;
  - d. Offer 4: One (1) set (3 pieces) of complimentary Wagyu Gyozas per guest and one complimentary glass of Highball or Draft Beer with order of signature ramens and/or donburis per guest at Mashi no Mashi, Singapore;
  - e. Offer 5: Complimentary upgrade to a large size with any sandwich order at Morty's Delicatessen;
  - f. Offer 6: A complimentary glass of wine per guest for dinner consumption at The Hawk & Aster;
  - g. Offer 7: 10% savings on the original price for all online orders at Alfred's Online Shop.
- 4. The priority reservation for Offer 1 is valid only from Wednesday to Saturday and excludes blackout dates or buyouts.
- 5. Offer 1 to 6 are applicable to dine-in consumption only.
- 6. To enjoy Offer 1 to 6, 24-hour advance booking is required, and the redemption of the Offer must be stated when making the reservation. All reservations are subject to availability.
- 7. Offer is subject to availability, and on a first-come-first-served basis.



- 8. Offer is not applicable on April 18 to 21, May 5, July 1, October 1, December 24 to 26 and 31, 2025 and special events.
- 9. Offer is not applicable to gift card purchase, 10% service charge and items purchased other than food and beverage in the Participating Merchants (including but not limited to tobacco and cigarettes).
- 10. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional menu, offer or discount. Table and/or bill splitting is not allowed.
- 11. Participating Merchants are solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
- 12. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Offer, except for any liability which cannot be excluded by law.
- 13. In case of any enquiry related to this Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
- 14. American Express and Participating Merchants reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
- 15. Should any dispute arise, the decision of American Express and Participating Merchants shall be final.
- 16. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.



## 美國運通 x Leading Nation 餐飲優惠條款及細則

- 1. 美國運通 x Leading Nation 優惠只適用於持有由美國運通國際股份有限公司 (「美國運通」) 於香港簽發的 Centurion®卡、美國運通白金卡、美國運通白金信用卡或美國運通 Explorer®信用卡之基本卡及附屬卡 (「合資格卡」) 之卡會員 (「合資格卡會員」)®
- 2. 優惠期為 2025 年 3 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日,包括首尾兩天 (「優惠期」)。
- 3. 優惠期內,合資格卡會員於 Leading Nation 旗下之 Cardinal Point、Elephant Grounds、Mashi no Mashi、Morty's Delicatessen、The Hawk & Aster、Alfred's Online Shop (「參與商戶」) 以合資格卡全數簽賬 (「合資格簽賬」),可享以下優惠 (「優惠」):
  - a. 優惠一:於 Cardinal Pointy 訂座可享優先預訂及每檯(4人或以上)可享一份免費小食;
  - b. 優惠二:於 Elephant Grounds 惠顧任何咖啡,可免費升級至大杯裝;
  - c. 優惠三:於香港 Mashi no Mashi 惠顧招牌款式拉麵或丼飯,每位可享一杯免費雞尾酒或生啤酒;
  - d. 優惠四:於新加坡 Mashi no Mashi 用餐,每位可享一份免費和牛餃子(3)件)及惠顧招牌款式拉麵或丼飯,每位可享一杯免費雞尾酒或生啤酒;
  - e. 優惠五:於 Morty's Delicatessen 惠顧任何三文治,可免費升級加大;
  - f. 優惠六:於 The Hawk & Aster 惠顧晚市,每位可享一杯免費迎賓餐酒;
  - g. 優惠七:於 Alfred's Online Shop 網上購物可享原價 9 折。
- 4. 優惠一之優先預訂只適用於星期三至六,不適用指定日子或預訂包場活動除外。
- 5. 優惠一至六只適用於堂食消費。
- 6. 如欲享用優惠一至六,合資格卡會員須於 24 小時前預先訂座,並於預訂時註明使 用此優惠。所有預訂須視平供應情況而定。
- 7. 優惠須視平供應情況而定,先到先得。



- 8. 優惠不適用於 2025 年 4 月 18 至 21 日、5 月 5 日、7 月 1 日、10 月 1 日及 12 月 24 至 26 及 31 日,及特別活動日子。
- 9. 優惠不適用於購買優惠券、加一服務費及於參與商戶內其他飲食以外之消費(包括但不限於煙草產品)。
- **10.** 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用,及不可兌換現金或其他產品,並不適用 於拆單結賬。
- 11. 所有產品、服務、諮詢及建議均由參與商戶負責提供予卡會員。美國運通並非上述服務及/或相關產品之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
- 12. 因使用優惠(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞,或人身傷害,美國運通概不負責,法律規定之責任除外。
- 13. 如對此優惠有任何疑問,請致電卡背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
- **14.** 美國運通及參與商戶將保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠而毋須事先通知之權利。
- 15. 如有任何爭議,美國運通及參與商戶將保留最終決定權。
- 16. 本條款及細則之英文及中文版本如有任何差別,概以英文版本為準。



## **Leading Nation Participating Merchants**

## Leading Nation 之參與商戶

Participating Merchants 參與商戶	Address 地址	Contact 聯絡方式
Cardinal Point	45/F, Gloucester Tower, Landmark, Central (Reception at 43/F) 中環置地廣場中庭告羅士打大廈 45 樓 (接待處位於 43 樓)	3501 8560
Elephant Grounds	G/F, Hollywood Centre, 233 Hollywood Road, Sheung Wan 上環荷李活道 233 號荷李活商業中心 地舗	3580 0554
	Shop C, G/F, Fashion Walk, 42-48 Paterson Street, Causeway Bay 銅鑼灣百德新街 42-48 號 Fashion Walk 地下 C 號舖	2562 8688
	G/F, 8 Wing Fung Street, Star street Precinct, Wan Chai 灣仔永豐街 8 號永豐大廈地舖	2778 2700
	G/F, 73 Caine Rd, Mid-Levels 半山堅道 73 號地舖	2535 7155
	Shop 705, level 7, K11 Musea, Victoria Dockside, 18 Salisbury Road, TST 尖沙咀梳士巴利道 18 號維港文化匯 K11 Musea 7 樓 705 號舖	3468 2669
Mashi no Mashi, Hong Kong	Shop 1B, G/F, Guardian House, 32 Oi Kwan Road, Wan Chai 灣仔愛群道 32 號愛群商業大廈地下 1B 號舖	info@wagyumafia.com / 2812 0500
	Kiosk No. 12 & 13, BaseHall 02, LG/F, Jardine House, Connaught Place, Central 中環康樂廣場 1 號怡和大廈 LG 樓 BaseHall Kiosk 12-13	info@wagyumafia.com
Mashi no Mashi, Singapore	124 Beach Road, #01-04, Guoco Midtown, Singapore 189771	info@mashinomashi.sg



Morty's Delicatessen	Shop 12-14, LG/F, Jardine House, 1	3665 0900
	Connaught Place, Central	
	中環康樂廣場 1 號怡和大廈 LG 樓 12-	
	14 號舖	
	G/F, Shop 8-10, Wing Fung Street, Wan	3665 0890
	Chai	
	灣仔永豐街 8-10 號地舖	
The Hawk & Aster	Shop 008, LG1, Pacific Place, 88	3501 8557
	Queensway, Admiralty	
	金鐘金鐘道88號太古廣場LG1樓008	
	號舖	
Alfred's Online Shop	https://www.alfreds.hk/	info@alfreds.hk